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Érkezett 2018 MÁRC 13 .

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptőrvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Miért nem sikerült még mindig visszaállítani a 13 . havi nyugdíjat?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

Egy választópolgár keresett meg az alábbi kérdéssel :

„A decemberi hónap slágere a nyugdíjasok részére várható év végi egyszeri juttatás
(ADOMÁNY) összege. Kérdés: Az elmúlt 8 év kiváló gazdasági eredményeit tekintve miért nem
sikerült még mindig visszaállítani a 13. havi nyugdíjat? Annyiszor fel lett negatívumként
emlegetve-e juttatás elvétele, de a jelenlegi Kormány nagy cselekedeteinek felsorolásába n
továbbra sincs benne a visszaadósa! Miért? "

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, legyen szíves érdemi válasszal szolgálni a felmerült lakosság i
kérdésre !

Budapest, 2018 . március 12.
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